
Schriftelijke vraag – wildplassen en openbare toiletten  

  

Er zijn te weinig gratis openbare toiletten.  

Het gevolg daarvan is dat zowel bewoners van onze wijken als pendelaars en toeristen vaak 
klagen dat de beschikbare toiletten vuil zijn, maar ook klagen over een penetrante urinegeur 
op verschillende plaatsen.  

Met investeringen in openbare toiletten en het bestraffen van wildplassen kan vermeden 
worden dat bepaalde plaatsen ondraaglijk stinken. Het gaat om een niet te verwaarlozen 
probleem, aangezien het zowel de volksgezondheid, de hygiëne, het comfort en de 
levenskwaliteit van bepaalde wijken aanbelangt. 

  

Vandaar mijn vragen:  

      Kan u mij het aantal openbare urinoirs melden op het grondgebied van de gemeente?  

      Hoeveel ervan zijn in goede staat en goed onderhouden?  

      Wie staat er in voor het onderhoud?  

      Kunt u mij ook laten weten hoeveel van deze urinoirs zich op gewestwegen bevinden?  

      Werd de overlast veroorzaakt door wildplassen reeds in kaart gebracht ?  

      Zo ja, op welke plaatsen in de gemeente is dit probleem het ergst?  

      In hoeveel gevallen werden sinds oktober 2012 wildplassers doorverwezen naar het 
parket ?  

      Hoeveel van deze overtredingen werden geseponeerd sinds oktober 2012?  

      Voor hoeveel van deze overtredingen werd overgegaan tot het opleggen van een 
gemeentelijke administratieve sanctie sinds oktober 2012 ?  
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